

The RNCM Associate Scheme for Students of Zhejiang Conservatory of Music

About the Royal Northern College of Music

The RNCM is a leading international conservatoire, located in the heart of Manchester, UK. For many years, the RNCM has been the first-choice institution for a large number of aspiring professional musicians from the UK and from across the world.

The history of the RNCM can be traced back to 1893, with the foundation of the Royal Manchester College of Music with Sir Charles Hallé as Principal. The RNCM was formed in 1973 from the merger of the Royal Manchester College of Music with the Northern School of Music (founded 1920). The RNCM is one of the Royal Schools of Music and Queen Elizabeth II is Patron of the College. Today the RNCM is a thriving conservatoire with more than 800 students at both undergraduate and postgraduate level.

The RNCM is also a leading performance venue, and hosts a rich and diverse performance programme, with hundreds of performances each year from both students and professional artists. The RNCM's unique position as both a conservatoire and performance venue means that students will benefit from numerous opportunities to perform regularly to public audiences and work alongside professional musicians and visiting artists

RNCM Principal Study Schools

Composition
Keyboard Studies
Popular Music
Strings
Vocal Studies
Wind, Brass and Percussion

RNCM Associate Student Scheme

Associate Students may take a range of studies, drawn from the existing RNCM modular offer at Undergraduate and Graduate School levels.

Undergraduate students of Zhejiang Conservatory of Music will normally be entering RNCM at Year 3 of our Bachelor of Music (Hons) course. Studentships last six months (equal to two terms). Associate Students are fully integrated into the RNCM community with access to all of the events, facilities and resources of the College.

At the completion of the Associate Studentship the College offers a certificate of attendance, detailing the duration of the studentship, along with a transcript of studies. The transcript includes description of those modules studied, and those for which assessment has been undertaken, and which have led to the award of credit. Results of Associate Students will be held on the same College record system as all other students, although the credit accumulated will not normally build to an award. All modules will carry Credit Accumulation and Transfer Scheme (CATS) points

英国北方皇家音乐学院 面向浙江音乐学院学生 交流生项目

关于英国北方皇家音乐学院

英国北方皇家音乐学院 (以下简称 RNCM) 是国际领先的音乐学院,位于英国曼彻斯特市中心。多年来, RNCM 一直是英国及世界各地众多抱负远大的音乐家的首选学府。

RNCM 的历史可以追溯到 1893 年创始人查尔斯·哈雷爵士创办曼彻斯特皇家音乐学院之时。1973 年, 曼彻斯特皇家音乐学院与北方音乐学院 (成立于 1920) 年合并组成了 RNCM。RNCM 是皇家音乐学院之一, 英国女王伊丽莎白二世是该学院的主席。如今, RNCM 拥有 800 多名本科生和研究生, 呈现出一派繁荣景象。

RNCM 还是英国一流的演出场所, 每年为学生和职业艺术家举办数百场精彩纷呈的音乐会。RNCM 身兼音乐学院和演出场所双重的独特地位意味着学生将有无数的公开演出机会, 并与职业音乐家和来访艺术家们携手合作。

RNCM 专业院系

作曲系
键盘乐研究系
流行音乐系
弦乐系
声乐系
木管、钢管和打击乐系

RNCM 交流生计划

交流生可学习各种课程, 这些课程均从学院现有的本科生和研究生课程教学模块中精选而来。

音乐学院本科生一般将就读 RNCM 音乐学本科荣誉学位三年级。学习期为 6 个月 (相当于 2 个学期)。交流生能够完全融入 RNCM 的校园生活, 可以参加各种活动, 使用学院的各种设施和资源。

完成交流生学习计划后, 学院将向学生发放证书, 详细列明交流生学习计划的学习时长以及学业成绩。成绩单将包括已完成的教学模块, 考核成绩, 及获得学分说明。交流生的学习成绩将和其他学生的成绩一样保存在学院记录系统中, 交流生累积的学分通常不足以获得学位。所有教学模块都有“学分累积和转换方案” (Credit Accumulation and Transfer Scheme, 简称 CATS) 积分。

Making An Application

You can simply apply online via **Acceptd**.
(app.getacceptd.com/rncm)

STEP 1: SELECT THE CORRECT PROGRAMME

Go to the RNCM Page (app.getacceptd.com/rncm)
In the 'Start An Application' Section, select below:
Entry Term: Autumn 2025
Level: Associate/CPD
Select a Program: **your discipline**
Click 'Apply to Autumn 2025 Associate/CPD* your discipline* Programme'

STEP 2: CREATE AN ACCOUNT

STEP3: FOLLOWING THE INSTRUCTION TO COMPLETE THE APPLICATION

Please make sure that you have uploaded below documents:

Transcript of Record from Zhejiang Conservatory of Music
IELTS Certificate (Academic)
Audition Recordings

STEP 4: SUBMIT THE APPLICATION

English Language Requirements

All applicants whose first language is not English are required to submit an 'Academic' International English Language Testing System (IELTS) certificate, as evidence of their English language proficiency. Your test should be from a UK Visas and Immigration (UKVI) Approved Test Provider.

You will be required to bring the original certificate to enrolment. The minimum requirements for our courses are outlined below:

Undergraduate - IELTS 5.5 in each component

Postgraduate - Overall IELTS 6.0, with no less than 5.5 in each component (or equivalent as defined by UKVI). Some options within the course may require IELTS 6.5 or 7.0

Audition Recordings

Please note: all audition recordings should include a 5-minute spoken introduction by the applicant in English.

For detailed audition requirements by instrument, please visit:
rncm.ac.uk/study-here/how-to-apply/your-audition

Cost of the Scheme

The cost of the Associate Student Scheme in 2025-26 is £19,850 (equivalent to £ 9,900 / term).
RNCM recommends that student's budget £1,136/month towards the cost of accommodation and living expenses.

如何申请

申请人需在 **Acceptd** (app.getacceptd.com/rncm) 网站上提交申请。申请步骤如下:

第一：选择学习课程和专业

登陆 app.getacceptd.com/rncm

在'Start An Application'栏，选择:

Entry Term: Autumn 2025

Level: Associate/CPD

Select a Program: 你的乐器或声乐种类

点击 'Apply to Autumn 2025 Associate/CPD* your discipline* Programme'

第二：建立你的个人账号

第三：按照网页要求完成申请信息

请注意，你需要提交以下文件:

音乐学院成绩单

雅思成绩单 (学术类)

招生考试录像

第四：提交申请

英语语言要求

母语为非英语的所有申请人都必须提交“学术”雅思以证明申请人的英语语言能力。您应当在获得英国签证与移民管理局(UKVI)批准的测试中心参加测试。

您需要携带证书原件才能注册。

英语水平要求如下:

本科 – 雅思各项达到 5.5 分

研究生 – 雅思总分 6.0，各项测试不低于 5.5 分。课程中的一些模块可能要求达到雅思 6.5 或 7.0 分

考试录像要求

请注意：所有考试录像应包括申请人用英语进行的 5 分钟自我介绍。

各专业考试要求，请参考:

rncm.ac.uk/study-here/how-to-apply/your-audition

项目费用

2025-26 学年度交流生项目费用为英镑 19,850 (相当于每学期 9,900 英镑)。

RNCM 建议学生按 1,136 英镑/月的标准计划住宿和生活费用。